

5 Years Plus Caring Company 5年Plus「商界展關懷」標誌

We were presented by the Hong Kong Council of Social Service the "5 Years Plus Caring Company" special Logo. We are honored to have been awarded the Caring Company awards from 2002/03 to 2009/10 for more than 5 consecutive years for satisfying at least 3 out of the 6 Caring Company criteria (Volunteering, Employee Friendly, Employing Vulnerable, Caring for the Environment, Mentoring and Giving) and in recognition of our sustainable commitment as a good corporate citizen. 🇭🇰

我們獲嘉許5年Plus「商界展關懷」標誌。該標誌是由香港社會服務聯會授予由2002/03至2009/10年度，逾5年獲頒「商界展關懷」標誌並能在「商界展關懷」六項準則（鼓勵義務工作、關心員工家庭、聘用弱勢社群、推動環境保護、傳授知識技術及樂於捐助社群）中至少實踐任何三項的公司的一項殊譽，以表揚其為持續履行良好企業公民責任所付出的努力🇭🇰



Our Director and Consultant of the Society of Boys' Centres, Ms Pammy Fung (fourth left, back) with Chairman of the Society, Professor Daniel Shek (third right, back), and other Committee members of the Society. The Society of Boys' Centres is the main beneficiary of a Scholarship & Development Fund set up by us.

本公司董事兼香港扶幼會顧問馮珩女士（後排左四）與該會主席石丹理教授（後排右三）及其他委員會成員。香港扶幼會是我們成立的學術及發展基金的主要受助機構。